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DE RAAKLIJN KATERN: jaargang 29, nr. 146 
Bijlage bij ñ ôt Groene Waaslandò nr.222 

 

Mei / juni 2021 
 

(v.u. Firmin De Beleyr, Belsele 

3 Juni 1991 

De vijf stichtende leden 

van De Raaklijn! 
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We blijven nog steeds onstuimig en boordevol 
energie! 

Vorig jaar kregen alle Belselenaren een brochure 
in de bus over onze werking in Belsele. 

 
Je kan deze nalezen op onze website 

WWW.DERAAKLIJN.BE 
 

http://www.deraaklijn.be/
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De Raaklijn is 30 jaar jong! 

 
We waren er bijna aan voorbij gegaan, mocht 
er vorige maand geen algemene vergadering 
geweest zijn van De Raaklijn vzw. 
 
De jaargangtelling van deze 146ste katern 
loopt twee jaar achter op het bestaan van 
onze vereniging. 
De kiemen van de Raaklijn situeren zich al in 
de jaren 70! 
 
DAT IS STRAKS BIJNA EEN HALVE EEUW! 
 
We zijn dan ook van plan om die boeiende periode in de toekomst toe 
te lichten! Daarvoor gaan we eerst nog wat graafwerk moeten uitvoeren 
in onze archieven. 
 
Onze vereniging heeft jaren moeten opboksen om één van haar 
doelstellingen,  ñpositieve voorstellen doen naar het beleidò, ingang te 
laten vinden. 
 
We zijn begonnen met 50 leden, de teller staat nu op 170 leden + 126 
extra leden!  

 
Dankzij dit positief gegeven blijven we nog steeds onstuimig en 

boordevol energie! 
 

Energie gaan we opdoen in de komende zomermaanden ondanks 
de onstuimige periode die we meemaken! 

 
Veel leesplezier  en geniet van de zomeréin 2021 
 
Firmin De Beleyr 
voorzitter 
 
 
 
 
 
 
 
 

Beste lezer  
 

zomer 
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WE GAAN GEEN OVERZICHT GEVEN VAN ONZE 30-JARIGE 
WERKING, WEL DE JARENLANGE AANLOOP ERVAN! 

(u kan ons archief raadplegen op onze webstek: www.deraaklijn.be) 
 

De Jaren 70 

 
Belsele kreeg net voor de fusie een jeugdhuis ñde Smisò en daar 
waren twee stichters van De Raaklijn (Fred Van Remoortel en Firmin 
De Beleyr) als jonge gasten actief en werden er plannen ógesmeedô. 
  
De Jaren 80 
De twee stichters kregen er een kompaan bij: Omer Burméom onze 
plannen kracht bij te zetten werden er al acties gevoerd rond: 

¶ de Belselebeek  
 
 
 

Was het nu 70, 80 of 90? 
 

ONZE STATUTEN ZIJN DUIDELIJK: 
 

DE RAAKLIJN IS OPGERICHT OP 3 JUNI 1991! 
 

DE KIEMEN VAN ONZE VERENIGIG WAREN ECHTER AL AANWEZIG  IN 
DE JAREN 70 EN 80! 

 

Een sfeerbeeld van de betoging tegen de fusie in Belseledorp 

Omer Burm en Firmin De Beleyr plaatsen protestbordjes: 
óWEG MET HET MILIEU, KIKKERVISSEN ADIEU!ò 

De beginjaren in dit 
decennium werden vooral 
gekenmerkt door het verzet 
in Belsele tegen de 
nakende fusie.  
Toen de fusie in 1972-73 
toch doorging werden de 
deelgemeenten vrij 
stiefmoederlijk behandeld 
door de toenmalige 
burgemeester Frantz Van 
Dorpe. 
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¶ de voet- en fietspadeninfrastructuur in dorp.  

 

¶ de Eindestraat  

 

¶ het autoverkeer in de kern 

 

¶ de dreigende verkavelingen 

 
De Jaren 90 

 
We stelden een leemte vast: 

Het ontbreken van een tijdschrift en een ledenbestand! 

Fred Van Remoortel  en Firmin De Beleyr  gingen ôs nachts op stap en verfden 
slogans op de voetpaden: 

òdit is geen goed voetpadò 

We deden voorstellen om de Kasteeldreef en Eindestraat in te richten als een 
woonerf. 

Deze ideeën werden toen óweggelachenô. 

We probeerden het toenemende en doorrijdende autoverkeer in te dammen in 
Belseledorp met remmende  verkeersmaatregelen, maar ook dit was nog te hoog 

gegrepen voor bepaalde politici. 

In het Hof Van Belsele en de meerskens naast de Populierenwijk dreigden grote 
verkavelingené.aanleiding voor het buurtcomit® om de krachten te bundelen. 

Met de hulp van twee actieve dames Lieve Driljeux en Marina Moens slaagden we er 
in via bezwaarschriftenacties om de geplande verkaveling in het Hof Van Belsele en 

de meerskens tegen te houden. 
Er werd er besloten om het buurtcomité om te vormen tot een vereniging. 

 

Twee jaren later, mei 1993, werd de eerste katern verspreid naar een 60-tal  
toegetreden leden. 

Het logo van De Raaklijn werd uitgewerkt en de doelstellingen werden uitgebreid. 
De Raaklijn stond vanaf dat ogenblik definitief op de sporen en de rest is recente 

geschiedenis. Deze kan je al een tijdje volgen via de rubriek: 
ñde Raaklijn 25 jaar terugò. 

 
Deze rubriek zetten we binnen afzienbare tijd stop. De jaren die De Raaklijn 

vooraf gingen krijgen dan een nieuwe plaats. 
(Ené met veel oud beeldmateriaal!) 
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http://www.deraaklijn.be/katern/20.pdf 
 

We kijken 25 jaar terug in de tijd om te zien wat er toen in de katernen  
nr. 19 en nr. 20  verscheen en wat nu nog relevant is.  

 
 
1996: januari nr.19 jaargang 4  
(8 paginaôs) 
 

¶ De Rozenlaan en Tuinlaan raken hun 
imago van laan kwijt. De platanen worden 
geveld op bevel van kersverse 
burgemeester De Vidts. 

¶ De enquête in het stuifzandruggebied is 
verwerkt en dit wordt nu doorgestuurd 
naar de stadsdiensten. 

¶ De bermen in de Kouterstraat worden 
verhard. Het beleid heeft duidelijk geen 
boodschap aan de bekommernissen uit de 
gevoerde enquête. 

¶ Omer Burm ontwikkelt het idee om de 
waterlopen een naambord te geven.  

 
 
 
1996: maart nr.20  jaargang 4 
(8 paginaôs) 
 

¶  We geven een sponsoring van 5000 BF 
aan de basisschool Sint-Lu!tgart om een 
schooltuintje te ontwikkelen. 

¶ De Slagboom blijft voor de nodige 
perikelen zorgen, 

¶ We organiseren onze laatste papierslag. 

¶ We organiseren een buurtoverleg met de 
bewoners van de Oude Baan 
 
 
 
 

 

De Raaklijn 25 jaar terug ! 
 

http://www.deraaklijn.be/katern/19.pdf 
 

http://www.deraaklijn.be/katern/18.pdf
http://www.deraaklijn.be/katern/19.pdf
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25 jaar later : 
 
¶ Het beloofde heraanplanten 

van platanen in Rozenlaan en 
Tuinlaan is nooit uitgevoerd. De 
Tuinlaan is een 
verbindingsbaan geworden 
naar de tangent zonder 
platanen met zielige 
fietsstrookjes. 

 

¶ De slagbomen in de 
Kouterstraat en aan de 
Boskapel zijn ondertussen 
gemeengoed geworden. Maar 
toch blijven er anno 2021 
problemen opduiken met de 
slagboom in de Kouterstraat. 
Deze wordt soms opengelegd 
maar niet gesloten. 

 

¶ De Kouterstraat is door de slagboom een fietsvriendelijke en 
leuke wandeltraat geworden en de bermen zijn nu beschermd 
door het huidige bermdekreet. Het hele stuifzandruggebied maakt 
nu deel uit van een ruimtelijk uitvoeringsplan (RUP)  In dit RUP 
wordt bepaald wat in de toekomst nog kan en nieté het uitdovend 
karakter van bestaande en illegale weekendverblijven is hier een 
deel van. 

 

¶ De naamborden van de 
waterlopen zijn er 
gekomen en zijn er nog 
steeds. Maar we streven 
wel naar meerdere 
naamborden bij de beken.  

 

¶ De schooltuintjes die 25 
jaar geleden werden 
opgericht waren initiatieven van leerkrachten met groene vingers. 
We zijn 25 jaar verder en de schoolltuintjes zijn geëvolueerd naar 
grote schooltuinen en groene speelplaatsen. 

 

¶ Ons initiatief om de Oude Baan als sluiproute te mijden is blijven 
steken op enkele betonnen elementen en een doodlopende 
straat. 


